
 

.ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA 
PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 

QUATRE DE MARÇ DE 2010 
 

A la  Casa Consistorial d’Algaida, essent les 21,00 hores del dia quatre de març de dos 
mil deu, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió ordinària amb l'assistència dels 
Senyors: 
 
 

BATLE PRESIDENT: 
Sr. Francesc Miralles Mascaró, 
  
REGIDORS: 
Sra. Maciana Ramis Oliver 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
Sr. Pere Oliver Cirer 
Sr. Francesc Ramis Oliver 
Sra. Laura Miralles Capellà 
Sra. Maria Rosa Puig Oliver 
Sra. Mónica Nebreda Ortega 

    Sra. Antonia Oliver Bonnín 
 
assistits, Cristina Bou Barceló, Tècnica Jurídica, actuant com a Secretària accidental de 
la Corporació. 
 
Excussa l’assistència el Sr. Rafael Oliver Barros.  
 
  
Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la sessió i oberta aquesta pel Sr. Batle 
es procedeix a l'estudi del següent 
 
 
 
 O R D R E   D E L   D I A 
 
 
1r.- LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANT ERIOR 
 
Llegida l’acta de la sessió anterior de 4 de febrer, resulta aprovada per unanimitat. 
 

 
CONTROL I FISCALITZACIÓ 

 
2n.- ASSABENTAT ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN . 
 
Per part del Sr. Batle es dóna compte dels acords adoptats per la Junta de Govern 
Local en la sessió de 4 de febrer de 2010, la Corporació es dóna per assabentada. 
 
3r.- ASSABENTAT RESOLUCIONS D’ALCALDIA . 
 
Per part del Sr. Batle es dóna compte de les resolucions adoptades d’ençà de l’últim 
ple ordinari, que són les següents: 
 



 

NÚM DATA EXTRACTE 
44bis  01/02/2010 Nomenament tècnica jurídica d’administració general (TAG -jurídica) 

45 02/02/2010 Reconeixement triennis personal funcionari 
46 03/02/2010 Concessió pagament fraccionat sanció Oscar Pont Redons en 

matèria abocament incontrolat residus 
47 03/02/2010 Devolució d’ingressos indeguts: devolució matricula alumne EMI Flor 

de Murta  
48 05/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 210/2009 
49    05/02/2010 Denegació llicència obra menor Exp. 232/2009 
50 09/02/2010 Autorització trasllat restes mortals 
51 09/02/2010 Delegant Batlia en 1ª tinent de Batle per absència 
52 23/02/2010 Traspàs drets perpetus enterrament nínxols 253 i 254 Col.lectiva 3 

Algaida. 
53 23/02/2010 Aprovar gratificacions per serveis extraordinaris per abonar mes de 

febrer 2010 
54 23/02/2010 Desestimació reclamació responsabilitat patrimonial J.L. del Olmo  
55 23/02/2010 Aprovant expedient de generació de crèdits MC 1/2010 
56 23/02/2010 Traspàs drets perpetus enterrament nínxols 7,11 i 12 de la sepultura 

98- zona 2 
57 25/02/2010 Nomenament tècnic facultatius execució obra CP Pare Bartomeu 

Pou 
58 25/02/2010 Aprovant bases convocatòria borsí policia interí/turístic. 
59 26/02/2010 Autoritzant retirada vehicle 7913DRK de la via pública 
60 26/02/2010 Autoritzant retirada vehicle IB5092CF de la via pública 
61 26/02/2010 Autoritzant retirada vehicle IB1509CU de la via pública 
62 26/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 194/2009 
63 26/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 196/2009 
64 26/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 214/2009 
65 26/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 9/2010 
66 26/02/2010 Concessió llicència obra menor Exp. 16/2010 

 
 
La Sra. Maria Rosa Puig Oliver, portaveu del Grup Popular, demana informació en 
relació al contingut del Decret de Batlia núm. 54.  
 
El Sr. Batle, exposa que es tracta de la resolució de desestimació d’una sol·licitud 
presentada contra l’Ajuntament pel senyor José Luís del Olmo, veí de Pina, que pretén 
percebre de l’Ajuntament una indemnització de 6.000€ en concepte dels presumptes 
perjudicis que li haurien ocasionat els renous que es produïren durant la celebració del 
concert Rock n’ Pina de les festes d’estiu. Els termes jurídics de la reclamació han 
estat estudiats adequadament, concloent els informes jurídics que la reclamació, en 
cap cas, reuneix els requisits per la Llei 30/1992 i pel Reial decret 429/1993, que 
estableixen amb molta claredat quins serien els requisits exigibles perquè el 
particulars, que haguessin sofert un dany o perjudici derivat del serveis públics, puguin 
reclamar una eventual indemnització de l’Administració.  
 
La Sra. regidora Mónica Nebreda, veïna de Pina i també del reclamant, pren la paraula 
per manifestar que, des del seu punt de vista, el concert no causa tantes molèsties, ja 
que les seves filles, que són menors d’edat, han pogut dormir tranquil·lament sempre 
que s’ha fet aquest concert tot i que la seva vivenda està aferrada amb la del 
reclamant. El renou del concert gairebé no arriba a les vivendes, ni és tan molest com 
argumenta el reclamant.        
  



 

La Corporació es dóna per assabentada. 
 
 
4t.- INFORMACIÓ MUNICIPAL . 
 
El Sr. Batle informa la Corporació dels següents extrems: 

 
1. ADAPTACIÓ DE LES NNSS AL PTM 
El passat dimarts 23 de febrer, ens varem reunir amb la Consellera executiva de 
Territori del Consell de Mallorca i l’equip que s’encarrega de la redacció i tramitació 
de l’adaptació de les Normes Subsidiàries d’Algaida al Pla Territorial de Mallorca. 
 
Aquesta reunió va servir per posar al dia els tràmits que hem realitzat i els que 
queden per tramitar. 
 
En aquests moments l’equip de redactors esta redactant les respostes als 
suggeriments i tot seguit es remetran als interessats. 
 
Una vegada realitzat aquest tràmit hem d’esperar l’informe de la Comissió Balear 
de Medi Ambient sobre l’estudi enviat i després estarem en disposició de realitzar 
l’aprovació inicial. 
 
En aquesta reunió també parlàrem del Catàleg de Béns Protegits que també es 
necessari per dur a terme l’adaptació. El nostre catàleg que estam tramitant també 
necessitarà una adaptació i per això, estudiaran de quina manera podran ajudar-
nos a l’adaptació del Catàleg de Béns Protegits. 
 
2. ALUMNES DE L ’IES DE LLUCMAJOR  
El proper dimecres ens visitaran els alumnes de l’IES de Llucmajor que han 
col·laborat en el disseny del projecte de reducció de consum dels focos del Camp 
Municipal d’Esports d’Es Porrassar que vàrem presentar a la convocatòria de 
subvencions del Fons Estatal. 
 
3. PROJECTES DEL FONS  ESTATAL DE 2010 
Així mateix, vos informo que l’Estat ja ens ha respost a les sol·licituds que vàrem 
presentar i ens les han acceptades totes. 
 
Ara pertoca iniciar els tràmits per a la contractació d’aquestes obres. 

 
 
5è.- PRECS I PREGUNTES. 

 
La Sra. Puig, s’interessa pel tema de la demanda laboral interposada al jutjat per part 
de la persona que recollia restes d’escombreries al Punt Verd.  
 
El Batle informa que, el dia en que inicialment estava previst celebrar el judici, es va 
suspendre. El motiu és que, l’advocat del demandant, va sol·licitar la presència en el 
procediment del Ministeri Fiscal,  ja que - segons l’advocat - la qüestió litigiosa pot 
estar relacionada amb una presumpte vulneració dels drets i deures fonamentals del 
seu client, què va ser acomiadat per una qüestió racial, per ser de raça gitana.  
 
Per altra banda, la Sra. Puig s’interessa per  les aceres que s’estan arreglant al c/. 
d’Antoni Maura. Demana si aquestes feines s’estendran a altres zones del poble.  



 

 
El Batle, respon que aquesta iniciativa s’està executant gràcies al personal que s’ha 
pogut contractar amb una subvenció del SOIB, del Govern de la CAIB. En principi, 
estava previst que s’arreglessin altres aceres, com per exemple eixamplar la del C/. de 
la Roca o arreglar la del C/. Nou. No obstant, no sap si el temps que queda de 
contracte d’aquests operaris bastarà per escometre aquestes altres, atès que la 
regidoria de Medi Ambient, ha pogut comprovar que al final, la reparació d’aceres ha 
dut més feina del que s’esperava.  
 
En efecte, el Sr. Pere Oliver, Regidor de Medi Ambient, pren la paraula i manifesta 
que, com només són 3 picapedres i en molts de casos, per poder arreglar l’acera, han 
hagut de treure primer el bordillo, la cosa ha dut molta feina i per això no ret tant. 
 
Finalment, el Batle afegeix que, per poder continuar aquesta feina també s’ha pensat 
en aprofitar la convocatòria de subvenció que anualment sol treure el Govern per la 
supressió de barreres arquitectòniques. Però que per ara, encara no sap res al 
respecte. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar el Sr. Batle aixecà la sessió essent les vint-i-
una hores i quinze minuts, de tot això n’estenc la present acta que com a Secretària 
accdtal., CERTIFIC: 


